
V KRAJEVNI SKUPNOSTI JEŽICA

Čim več
sodelovanja
s krajani

V vsej prestolni Ljubljani ni takšne kra-
jevne skupnosti kot je Ježica. Komaj 3 kilo-
metre daleč so od občinskega srediiča, pa
vendar nimajo - če odštejemo magistralno
Tito^p cesto in mejno cesto Ježico - niti
e.nega samega metra asfaltirane ulice. Pra-
vo Ijubljansko Kozjansko!

V pogovoru predstavnikov krajevne
skupnosti in družbenopolitičnih organiza-
cij z občinskimi možmi, med katerimi so
bili predsednik občinske skupščine Emil
šuštar. predsednik občinske konference
ZK Drago Pleško, predsednik občinske
konference SZDL Alojz Strmole, sekretar-
ka občinskega sveta zveze sindikatov Silva
Svetic, predsednik izvršnega sveta občin-
ske skupščine Jurij Zavec, predstavniki ob-
činske konference ZSMS, samoupravnih
skupnosti iz Soseske, pa asfalt le ni prevla-
doval. Ježičane bolj pesti počasnost pri
urejartju nekaterlh zadev. kjer si skorajda
ne vedo več pomagati kako in kam. Tesov-
nikova ulica je »v gradnji« že 12 let. o
posodobitvi ceste Ježica^se pogovarjajo tri ^
leta. Predstavniki krajevne skupnosti so ob
tem pribiti, da se krajanov loteva maloduš-
je, krajevna samouprava pa izgublja zau-
panje pri Ijudeh. Zagotovilo. da se bodo vsi
odgovorni zavzeli za čim hilrejšo rešitev
problemov okrog Tesovnikove u!~e, ni
zvenelo kot prazna obljuba. Kantok i.panja
jim je navsezadnje vlivalo tudi d^jstvo da
so letos. naposled le popravlli meteorno
kanalizacijo na Titovf cesti pod k!ancem;
cesta je bila v dežju takoip! oi nspreho-
dna. Morda se bo našlo tudi ttitih pičlib
30.000 dinanev; s tem zneskoin bi
prizadevni mladinci uredili prostore pod
irgovino Mercator.

Predstavniki krajevne skupnosti so še
menili, da bi rnorali sprejeti enoten pro-,
gram za gradnjo Sportnih igrišč ob Savi.
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